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Styrelsen 

Styrelsen har bestått av  

● Ordförande  Jonas Didriksson, Annebodavägen 40 

● Vice ordförande Susanne Akterin, Sylvestergatan 21 

● Kassör  Agneta Fröjd, Sylvestergatan 46 

● Sekreterare  Malin Brandt, Sylvestergatan 23 

● Ledamot  Helena Sene, Sylvestergatan 48 

 

Samt suppleanter 

● Karin lhd, Sylvestergatan 38 

● Nishti, Svensson Sylvestergatan 5 

 

Styrelsen har haft 3 sammanträden under året. 

 

Övriga förtroendeposter 

Valberedningen har bestått av 

● Kadir Eyice, Annebodavägen 28 Valberedning; representerar Annebodav. 

● Kristina Hammar, Sylvestergatan 44 Valberedning; höga nummer Sylvesterg. 

● Karin Eyice, Annebodavägen 28 Valberedning; låga nummer Sylvesterg. 

 

Revisorer 

● Catharina Pramhäll, Annebodavägen 38 

● Irene Öhrn Fransén, Sylvestergatan 33 
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Viktiga händelser under året 

  

Våren firades in med en städdag med korvgrillning i parken Klämman 

Stadsdelsförvaltningen har rustat upp klämman med utbyte av trasigt staket, utbyte av 

en gunga. De har även på begäran ställt dit ytterligare ett bord. 

Vi satte upp ett rep i ett av träden så större barnen kan klättra. 

 

Bredbandsgruppen 

Under året har bredbandsgruppen allierat sig med övriga Liseberg/Örby slott och 

erbjudit fiber anslutning till alla hushåll. Mycket bra jobbat. 

 

Årsta stadsdelsförvaltning har under året efter påtryckningar rensat sly och klippt 
ängen bakom Sylvestergatan mot Östberga. Det brukaravtal vi tittade på tidigare om 
skötsel har styrelsen valt att inte signera. 
 
 
I år har vi haft två fester, en vårfest och en kräftskiva. Vi har varit i klämman båda 
gångerna och även inhandlat ett partytält som vi kan ha vid regn. 
 

  

Regnvatten och översvämning 

Sylvestergatan 3-9 samt 2 har i år varit extremt drabbade av översvämningar. Man har 

tillsammans med Stockholm vatten och trafikkontoret försökt hitta åtgärder. 

Det har grävt ner flera dagvattenbrunnar i gatan på Annebodavägen och 

Sylvestergatan samt gjort flera väggupp för att stoppa upp vattnet att rinna fram till 

den drabbade vägsträckan. Guppen kommer även att ha en positiv effekt i att minska 

hastigheten på bilarna som kör på Sylvestergatan. 

 

 

Snöröjning 

Som husägare är man själv ansvarig för att hålla undan snö på trottoaren utanför sin 

tomt. Betyder det att husägarna på gavlarna måste se till att trottoaren är skottad runt 

hela tomten? 

Om snöröjning uteblir kan man gå in på www.stockholm.se/sno och felanmäla. Vi 

anser dock att det har funkat bra på Annebodavägen i vinter och ok på Sylvestergatan. 

De har dock varit dåliga på att isbehandla trottoar vilket gör att gående tvingas ut på 

vägen. 
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Verksamheten i siffror 

 

Under året .. 

● hade föreningen 53 betalande medlemmar 

● hade föreningen inkomster på 7983,87 kr 

● och utgifter på 9003,43 kr 

 

 

 

 

 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Jonas Didriksson, ordförande  

 


